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PROTOKÓŁ Nr LVII/2018 
z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 18 lipca 2018 r. 
 

 
 

Ustawowa liczba Radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 12 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     2 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1400 

 

 

 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Władysław Czerwiński 
3. Jacek Ciapała 
4. Rafał Fogiel 
5. Michał Gaczkowski 
6. Sebastian Gaik 
7. Grzegorz Królik 
8. Ireneusz Kuczyński 
9. Jan Ratajczyk 
10. Adam Stobiecki 
11. Mirosław Włóka 
12. Konstanty Ruciński 

 

Radni nieobecni na sesji: 
1. Sławomir Szczur 
2. Paweł Wąs 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa     Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy       Michał Kieszkowski   
3. Kierownik Referatu Ogólno - Organizacyjnego   Ilona Zawisza  
4. Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki 

i Sportu                                                                           Sławomir Rybak 
5. Pracownik Urzędu Miejskiego                                        Paweł Smyk 
6. Radca prawny       Barbara Balcerzyk - Bojarczuk 

 
 
 

Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Otwarcia LVII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa, 
kierowników referatów Urzędu Miejskiego oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach 
sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił wniosek  
Burmistrza Sulejowa z prośbą o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 
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Zmiany do porządku obrad wniósł Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski.   
 
Wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą 
nieruchomości wchodzącej w skład gminnego zasobu nieruchomości.                                                        
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał 
pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku obrad sesji:                                                                              

 
\ 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0     

 
Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które mają być rozpatrywane dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty  uchwał otrzymali. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił porządek obrad. 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.                                                                                                 
2. Przedstawienie porządku obrad.                                                                                                                                                       
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na  
    lata 2018 – 2025. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.                                                     
5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na pokrycie deficytu budżetowego oraz  
    spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/450/2018 Rady Miejskiej                             
    w Sulejowie z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie podziału Gminy Sulejów na stałe    
    obwody głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib Obwodowych Komisji  
    Wyborczych.                                                                                                                                         
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na  
    realizację zadania: „Współfinansowanie przebudowy chodnika w ciągu ulicy Klasztornej                                              
    w Sulejowie na długości ok. 140 m ”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów  
    alkoholowych w Gminie Sulejów. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów    
      alkoholowych na terenie Gminy Sulejów.       
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy                                   
      z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości wchodzącej w skład gminnego zasobu  
      nieruchomości.  
12. Interpelacje radnych – odpowiedzi.                                                                                                                  
13. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi.                                                                                         
14. Zakończenie obrad. 

 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 

 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 
 

Punkt 3 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów                   

na lata 2018 – 2025. 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 
 
 
Radny  
Mirosław Włóka 
      Wystąpił o wyjaśnienie, dlaczego są takie wysokie koszty za energię elektryczną na  
      oczyszczalni ścieków (nr licznika, lokalizacja i zużycie za 2016 i 2017 r.) odpowiedź na  
      piśmie.  
     
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
      Zapytał, dlaczego wycofano z budżetu 132.000 zł przeznaczone na budowę placu zabaw                         
      w Przedszkolu Samorządowym w Sulejowie. 
      Czy będzie w takim razie wykonany plac zabaw przy przedszkolu.  
 
 
 
Skarbnik 
Michał Kieszkowski 

Wyjaśnił, że środki finansowe zostały wycofane, ponieważ został złożony wniosek                         
 i przeznaczone zostały na zagospodarowanie terenów rekreacyjnych na terenie Gminy  
 Sulejów. Dodał, że na Otwarte Strefy Aktywności otrzymamy tylko 30 %  
 dofinansowania. 

 
                

\ 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -          6 
przeciwnych  -          1 
wstrzymujących  -          5    
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/486/2018 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025.  

 
 

Punkt 4 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.                                                                                          
 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 

                     
\ 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/487/2018 w sprawie zmiany 
w budżecie gminy na 2018 r. 
 

 
 

Punkt 5 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na pokrycie deficytu budżetowego 
oraz  spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 
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Radny                                                                                                                                                    
Sebastian Gaik    
        Zapytał jaka jest wysokość zobowiązania i jaka jest potrzebna kwota na pokrycie deficytu  
        budżetowego.  
   
               
Skarbnik 
Michał Kieszkowski 
        Wyjaśnił, ze podjęcie tej uchwały to jest  zwykła formalność – ciąg dalszy realizacji 
        uchwały budżetowej na 2018 r.  Zaproponowana wysokość kredytu pokryje kwotę  
        miedzy wydatkami a dochodami.    

 
      
\ 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         11 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          1    

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/488/2018 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu na pokrycie deficytu budżetowego oraz  spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań. 

 
 
 

Punkt 6 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/450/2018 Rady Miejskiej 
w Sulejowie z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie podziału Gminy Sulejów na stałe 
obwody głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib Obwodowych 

Komisji Wyborczych. 
 
                                                                                                                                      

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/489/2018 w sprawie zmiany Uchwały                                                                
Nr LIV/450/2018 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie 
podziału Gminy Sulejów na stałe obwody głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic 
oraz siedzib Obwodowych Komisji Wyborczych. 

 
 
 

Punkt 7 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu 
na realizację zadania: „Współfinansowanie przebudowy chodnika w ciągu ulicy 

Klasztornej w Sulejowie na długości ok. 140 m”. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski.  
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/490/2018 w sprawie udzielenie pomocy 
finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na realizację zadania: „Współfinansowanie 
przebudowy chodnika w ciągu ulicy Klasztornej w Sulejowie na długości ok. 140 m”. 
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Punkt 8 
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych w Gminie Sulejów. 

 
 
 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu 
Pan Sławomir Rybak.  

 
 

Radny  
Władysław Czerwiński 
          Zapytał, ile jest punktów sprzedaży alkoholu na terenie gminy, a ile na terenie miasta.  
          Czy projekt uchwały był konsultowany i z kim.  
 
 
Kierownik Referatu 
Sławomir Rybak 
           Poinformował, że projekt uchwały został przekazany do rad sołeckich w celu                    
           wydania opinii.  
           Na terenie Gminy Sulejów jest obecnie 150 punktów sprzedaży alkoholu.  
 
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         11 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          1    
 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/491/2018 w sprawie ustalenia 
maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w Gminie Sulejów. 
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Punkt 9 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Sulejów. 
 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu 
Pan Sławomir Rybak. 
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
       Zapytał, czego dotyczy § 1 pkt 4 . 
 
 

Kierownik Referatu 
Sławomir Rybak 

         Wyjaśnił, że paragraf ten dotyczy miejsc, gdzie spożywany jest alkohol.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         11 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          1    
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/492/2018 w sprawie zasad usytuowania 
miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Sulejów. 

 
 

Punkt 10 
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 
 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam  
Stobiecki.  
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Radny  
Gaik Sebastian  
       Zapytał: 
- kto jest wnioskodawcą tej uchwały, 
- kto ustalił kwoty zaproponowane w uchwale. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
      Poinformował, że wystąpił na piśmie do Burmistrza o przygotowanie projektu uchwały                           
      w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 
      Kwoty ustalone i przedstawione przed sesją były zaakceptowane przez radnych.  
      Poinformował również, że jest to wymóg ustawowy i tyle. 
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         11 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          1    

 
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/493/2018 w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 
 

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
         Podziękował radnym za podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia.  
          

 
 

Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy                                   
      z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości wchodzącej w skład gminnego zasobu  

      nieruchomości. 
 
 

Projekt uchwały przedstawił pracownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  
Pan Paweł Smyk. 

 
 
  



11 
 

Radny 
Rafał Fogiel 
        Wnioskował, żeby do uchwał w sprawie wydzierżawiania , sprzedaży nieruchomości 
        były dołączone mapki sytuacyjne.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0 

 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/494/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości 
wchodzącej w skład gminnego zasobu nieruchomości. 

 
 

 
Punkt 12 

 
Interpelacje radnych. 

 
Radni Rady Miejskiej w Sulejowie nie zgłosili interpelacji.  

 
 

Punkt 13 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 
 
 

Radny 
Władysław Czerwiński 
        Wnioskował o wykonanie naprawy drogi Łazy Dąbrowa – Łęczno i wycięcie  
         gałęzi drzew.  
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Radny 
Władysław Czerwiński 

         Wnioskował o obcięcie gałęzi drzew, krzewów i wykoszenie traw na ulicach: 
- Księdza Kardynała Wyszyńskiego, 
- Wrzosowa, 
- Sosnowa, 
- Jałowcowa, 
- Świerkowa, 
- Polna. 
 

 
Radny 
Władysław Czerwiński 

           Wnioskował o naprawę ulic we Włodzimierzowie: 
- Brzozowa, 
- Łączna, 
- Świerkowa, 
- Jarzębinowa, 
- Kasztanowa od ulicy Polnej w kierunku ulicy Podwłodzimierzów.  
 

 
Radny 
Mirosław Włóka 

          Wnosił o zwiększenie liczby godzin pracy lekarza w Ośrodku Zdrowia  
          we Włodzimierzowie.  

        Wnioskował o wykonanie nawierzchni na ul. Polnej – wjazd z drogi krajowej.  
        Poinformował, że odnotowano plagę lisów na naszym terenie. Czy można podjąć  
        działania w tej sprawie.  
        Zapytał o wykup gruntów pod drogę na ul. Południowej.  

 
              

Radny 
Władysław Czerwiński 

           Poinformował, że w Ośrodku Zdrowia we Włodzimierzowie brakuje krzeseł  
           w poczekalni oraz parawanów w gabinecie lekarskim i zabiegowym. .  

 
 

  Burmistrz 
  Wojciech Ostrowski 

         Przyznał, że dla mieszkańców najważniejsze jest, żeby mieli zapewniona opiekę  
         medyczną. Stwierdził, że należy rozważyć utworzenie zespołu opieki medycznej –  
         niepublicznego  lub spróbować wydzierżawić gabinety lekarskie lekarzom.  
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Radny 
Ireneusz Kuczyński 
  Poinformował, w Przychodni Zdrowia w Sulejowie nie wykonano toalet dla osób  
        niepełnosprawnych i windy.  
        Po wykonaniu tych zadań jest możliwość przywrócenia gabinetu rehabilitacyjnego.  
        Zapytał, kiedy będzie wykonany remont kuchni w przedszkolu w Sulejowie.   

 
 

  Burmistrz 
  Wojciech Ostrowski 

 Wyjaśnił, ze to radni w miesiącu wrześniu zdecydują czy nadal będzie remontowany  
         Ośrodek Zdrowia we Włodzimierzowie, czy będziemy wykonywać toalety i windę dla  
         osób niepełnosprawnych w Przychodni Zdrowia w Sulejowie. 
         Poinformował, że remont kuchni w przedszkolu będzie wykonany w późniejszym  
         terminie.            

 
 

Radny 
Grzegorz Królik 
       Wnioskował o wykonanie toalet i windy dla osób niepełnosprawnych w Przychodni  
       Zdrowia w Sulejowie. 
       Zapytał, dlaczego zaistniały nieprawidłowości w naliczeniu wynagrodzeń dla  
       pracowników MZK.  
       Wnosi, o wystąpienie do firmy, która wykonywała ul. Kuligowską o jej  naprawę                             
       w ramach gwarancji.  
 

 
Radny 
Jacek Ciapała 
     Wnioskował o naprawę drogi od „klinika” do drogi wojewódzkiej.  
      Zgłosił wykoszenie traw przy drogach gminnych.  

 
 

Radny 
Rafał Fogiel 
       Podziękował za załatanie dziur na ul. Rolniczej i zamontowanie „śpiących policjantów”. 
       Prosił o zamontowanie jeszcze jednego „śpiącego policjanta” pomiędzy tymi dwoma.  
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Radny 
Konstanty Ruciński 
       Wystąpił o rozważenie możliwości zdjęcia znaku „zakazu” ustawionego na parkingu  
       przy „Victorii” w Sulejowie.  
 
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
      Zapytał: 
- czy odbył się przetarg na „Victorię” i tereny na Ośrodku Sportu i Rekreacji, 
- czy będzie budowany budynek, wiata na Placu Straży w Sulejowie – który jest naniesiony na  
  planach, 
- kiedy będzie wykonana naprawa drogi do Kłudzic od Witowa Kol.  
 

 
 

  Burmistrz 
  Wojciech Ostrowski 

       Wyjaśnił, że obecnie budynek na Placu Straży nie będzie wykonywany.  
        Dalsza realizacja uzależniona jest od otrzymania dotacji.  
 

 
 

Radny 
Rafał Fogiel 
       Zapytał kiedy zostanie wykonany wodociąg na Polance. 

 
  
 

Radny 
Michał Gaczkowski 
          Wnioskował o wykonanie: 
- załatanie dziur na drodze gminnej w miejscowości Kurnędz,  
- załatanie dziur na drodze w miejscowości Witów,                                                                                   
- załatanie dziur na drodze w miejscowości Witów Kolonia. 

   
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  
Adam Stobiecki 
          Poinformował, że wpłynęło od Wojewody Łódzkiego rozstrzygnięcie o stwierdzeniu  
          Nieważności Uchwały Nr LV/472/2018 Rady Miejskiej w Sulejowie w sprawie  
          miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego we Włodzimierzowie.  
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Punkt 14 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam LVII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 18 lipca 2018 r.                              
o godzinie 1625.                       

 

 

 
 

 
 

 

 


	Radni obecni na sesji:
	Radni nieobecni na sesji:
	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
	Zakończenie obrad.

